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Abstract (en)
A terminal block for side by side mounting, which has first connections (1) for a row of leads (2), including, for example, at least one from signal
transmitters and one from a supply network. First connections (1) are connected via a printed-circuit board (4) to second connections (3), for example
signal receivers. Connections (11) are designed for lateral connectors (10) to other terminal blocks for side by side mounting. These connections
(11) are connected to those first connections (1) which are not connected to second connections (3). <??>Suitable for use as an initiator terminal.
<IMAGE>

Abstract (de)
Reihenleitungsverbinder, der erste Anschlüsse (1) für eine Reihe von Leitungen (2) aufweist, darunter beispielsweise zumindest eine
von Signalgebern und eine von einem Versorgungsnetz. Erste Anschlüsse (1) sind unter Zwischenschaltung einer Leiterplatte (4) mit
zweiten Anschlüssen (3), beispielsweise für Signalempfänger, verbunden. Anschlüsse (11) sind zu Querverbindern (10) zu anderen
Reihenleitungsverbindern ausgeführt. Diese Anschlüsse (11) sind mit denjenigen ersten Anschlüssen (1) verbunden, die nicht mit zweiten
Anschlüssen (3) verbunden sind. Als Initiatorklemme geeignet. <IMAGE>
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